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Απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου Αγιάς 

Προεργασία συνεδρίασης - Λήξη συνεδρίασης - διεκπεραίωσης πρακτικών: Τετάρτη 20.12.2023, από 15:00 έως 17:30. 

                

 

 

 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΛΑΡΙΣΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΑΓΙΑΣ 

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΑΓΙΑΣ 

Αναρτητέα στο διαδίκτυο 

Αγιά, 21.12.2023  

Αριθμ. πρωτ.: 16084 

Αριθμός Απόφασης 204/2023 
Διεύθυνση: Κύπρου 1, Κεντρική Πλατεία Ελευθερίας,  

                     Αγιά, 400 03 

Πληροφορίες: Ιωάννης Μπουρνάκας  

Τηλέφωνο: 2494350100-2494350131 
email: i.mpoyrnakas@0559.syzefxis.gov.gr 

 

 

Απόσπασμα από το πρακτικό της 18ης/ 20.12.2023 τακτικής συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου Αγιάς. 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Αγιάς, συνεδρίασε δημόσια σήμερα Τετάρτη 20.12.2023 και ώρα 14:30, στην 

αίθουσα συνεδριάσεων του Δημαρχείου Αγιάς, μετά από την με αριθμό πρωτοκόλλου 15692/16.12.2023 

(ημερομηνία γνωστοποίησης 16.12.2023) πρόσκληση του Προέδρου του.  

 

Πριν την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο 

είκοσι επτά (27) Δημοτικών Συμβούλων βρέθηκαν:  

Παρόντες 

1. Αργυρούλης Ιωάννης (Πρόεδρος)  

2. Αγγελάκας Ιωάννης (Επικεφαλής) 3. Κασίδας Ιωάννης (Επικεφαλής) 

4. Κρανιώτης Ευάγγελος 5. Μπατζιόλας Ζάχος 

6. Μπελιάς Αντώνιος 7. Ντάγκας Νικόλαος 

8. Ολύμπιος Αθανάσιος (Αντιπρόεδρος) 9. Σκαρκάλης Χρήστος 

10. Σμυρλής Βασίλειος 11. Σωτηρίου Βασίλειος 

12. Τσιαγκάλης Νικόλαος 13. Τσιντζιράκος Ιωάννης 

14. Τσιώνης Αστέριος  

Απόντες 

15. Αναστασίου Ιωάννης 16. Αλεξανδρίδου Βασιλική (Επικεφαλής) 

17. Ευσταθίου Ηλίας (Γραμματέας) 18. Γαλλής Γεώργιος 

19. Γιάνναρος Γεώργιος 20. Καλαγιάς Γρηγόριος (Επικεφαλής) 

21. Κατσιάβας Αστέριος 22. Καφετσιούλης Απόστολος 

23. Κορδίλας Δημήτριος 24. Μακροβασίλης Βασίλειος 

25. Μπαλταγιάννη - Σοφολόγη Σοφία 26. Μπαρμπέρης Πέτρος 

27. Τριανταφύλλου Αθανάσιος 28.  

που δεν συμμετείχαν αν και κλήθηκαν νόμιμα. 

 

Στη συνεδρίαση προσκλήθηκε και συμμετείχε ο Δήμαρχος Αγιάς Αντώνης Γκουντάρας. 

 

Στη συνεδρίαση από τους Προέδρους των Κοινοτήτων, που προκλήθηκαν, συμμετείχε ο Λάμπρου Ευάγγελος 

(Μεγαλοβρύσου). 

 

Για τα πρακτικά φρόντισε ο διοικητικός υπάλληλος Ιωάννης Μπουρνάκας. 

 

Μετά από τα παραπάνω ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  

 

http://www.dimosagias.gr/
mailto:i.mpoyrnakas@0559.syzefxis.gov.gr
https://www.dimosagias.gr/municipality/dimotiko-symvoylio/
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Πριν τη συζήτηση των θεμάτων της συνεδρίασης ο Πρόεδρος ανέφερε τα εξής: 

 

Με το άρθρου 67 παρ.7 του Ν.3852/10, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, ορίζονται τα εξής: 

«7. Ο πρόεδρος καταρτίζει την ημερήσια διάταξη. Στην ημερήσια διάταξη αναγράφονται υποχρεωτικά και όλα 

τα θέματα που προτείνει ο δήμαρχος, η εκτελεστική επιτροπή, καθώς και η οικονομική επιτροπή και η επιτροπή 

ποιότητας ζωής. Οι σύμβουλοι επικεφαλής δημοτικής παράταξης έχουν το δικαίωμα δύο (2) μέρες προ της 

δημοσίευσης της πρόσκλησης της παρ. 4 να προτείνουν τη συμπλήρωση της ημερήσιας διάταξης με επείγοντα 

θέματα, τα οποία ο πρόεδρος δύναται να εντάξει στα προς συζήτηση θέματα της ημερήσιας διάταξης. Αν ο 

πρόεδρος δεν εγκρίνει την ένταξη των θεμάτων αυτών, το δημοτικό συμβούλιο με απόφασή του, που λαμβάνεται 

από την πλειοψηφία των παρόντων μελών του μετά από το πέρας της συζήτησης των θεμάτων της ημερήσιας 

διάταξης μπορεί είτε να λάβει απόφαση συζήτησης και λήψης απόφασης επί των θεμάτων αυτών είτε να 

αναβάλει τη συζήτηση αυτών για ειδική συνεδρίαση, η οποία διεξάγεται εντός των δεκαπέντε (15) επόμενων 

ημερών από την ολοκλήρωση της τακτικής του συνεδρίασης. Το δημοτικό συμβούλιο έχει δικαίωμα να 

αποφασίζει, μετά από σχετική πρόταση εισήγηση του προέδρου ή του δημάρχου και χωρίς συζήτηση, με την 

πλειοψηφία των παρόντων μελών του, ότι ένα θέμα το οποίο δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη, είναι 

κατεπείγον να το συζητήσει και να πάρει απόφαση γι’ αυτό πριν από την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων 

της ημερήσιας διάταξης. Κατά προτεραιότητα και πάντα μετά τον δήμαρχο εκφράζουν τις απόψεις τους οι 

επικεφαλής των παρατάξεων, σύμφωνα με τη σειρά εκλογής.» 

 

Εν τω μεταξύ έχει προκύψει ένα ακόμη θέμα, το οποίο θεωρείται κατά την κρίση μου κατεπείγον και αφορά 

σε Ψήφισμα σχετικά με τα σχέδια της Κυβέρνησης για τη συγχώνευση των ΔΕΥΑ. Το θέμα κατατέθηκε από 

τον επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Αγιάς» και το σχέδιο ψηφίσματος σας έχει 

κοινοποιηθεί με email. 

 

Με βάση τα παραπάνω, θεωρώ ότι θα πρέπει να τεθεί πρώτο αυτό το θέμα προς συζήτηση, παρά το ότι δε 

συμπεριλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη, λόγω της κατεπείγουσας φύσης και για το λόγο αυτό σας καλώ 

να ψηφίσουμε σχετικά. 

 

Το δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη του: 

- την εισήγηση του προέδρου,  

- τις διατάξεις του άρθρου 67 παρ. 7 του ν. 3852/2010 (Α’ 87) : «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης 

και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης», σύμφωνα με τις οποίες αποφασίσθηκε 

ομόφωνα η συζήτηση του θέματος με τη μορφή του κατεπείγοντος,  

- το περιεχόμενο του θέματος, το οποίο αν και δεν περιλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη πρέπει να 

συζητηθεί κατά προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του  

 

Αποφασίζουμε ομόφωνα 
 

Τη συζήτηση του θέματος που αφορά στη συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά με το ψήφισμα σχετικά με 

τα σχέδια της Κυβέρνησης για τη συγχώνευση των ΔΕΥΑ, λόγω της κατεπείγουσας ανάγκης. 

 

Στη συνέχεια το Δημοτικό Συμβούλιο προχώρησε στη συζήτηση των θεμάτων της συνεδρίασης: 

 

Θέμα: Ψήφισμα σχετικά με τα σχέδια της Κυβέρνησης για τη συγχώνευση των ΔΕΥΑ. 

 

Το θέμα εισηγήθηκε ο Πρόεδρος, που ανάφερε ότι θέμα έχει κατατεθεί ψήφισμα της «Λαϊκής Συσπείρωσης 

Αγιάς», τα οποία θέτω προς ψήφιση από το Σώμα. Το ψήφισμα έχει ως εξής: 

 

«H Κυβέρνηση της ΝΔ συνεχίζοντας την διαχρονική πολιτική όλων των κυβερνήσεων στην διαχείριση του νερού 

που το μετατρέπουν από κοινωνικό αγαθό σε εμπόρευμα, προχωρά στην υλοποίηση όσων προβλέπει ο 

πρόσφατος νόμος 5037 (28/3/2023) προαναγγέλλοντας συγχωνεύσεις των υφιστάμενων ΔΕΥΑ. 
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Οι συγχωνεύσεις, είτε συγκροτηθούν περιφερειακές ΔΕΥΑ όπως ενημερώνει η κυβέρνηση, είτε σε επίπεδο νομού 

κλπ, στοχεύουν στο να δημιουργηθεί ένα μεγαλύτερο αντικείμενο – πεδίο στο οποίο μεγάλοι ιδιωτικοί όμιλοι  θα 

μπορούν να ασκούν επιχειρηματική δραστηριότητα ώστε να εξασφαλίζουν ακόμα μεγαλύτερα κέρδη. Οι εξελίξεις 

αυτές είναι απολύτως αρνητικές στην κατεύθυνση παραπέρα εμπορευματοποίησης – ιδιωτικοποίησης των 

υπηρεσιών ύδρευσης – αποχέτευσης, θα οδηγήσουν σε εκτόξευση της τιμής του νερού και των άλλων υπηρεσιών, 

σε χαμηλότερης ποιότητας νερό, υπηρεσίες και έργα, καθώς και  σε υποβάθμιση των εργασιακών σχέσεων. 

 

Σχεδιασμένα, χρόνια τώρα, απαξιώνουν τις ΔΕΥΑ αφού δεν κάνουν τις απαραίτητες προσλήψεις μόνιμου 

προσωπικού. Τα ολέθρια αποτελέσματα της απαξίωσης και στη συνέχεια της εκχώρησης στους ιδιώτες τα έχουμε 

βιώσει με τον πιο οδυνηρό τρόπο σε μια σειρά από τομείς, όπως για παράδειγμα στους σιδηρόδρομους με τα 

τραγικά αποτελέσματα, στην ενέργεια όπου πληρώνουμε το ρεύμα «χρυσάφι» και δεν πρέπει να επιτρέψουμε 

τέτοιες εξελίξεις και στο νερό, που αποτελεί το σημαντικότερο αγαθό. 

 

Ακόμα χειρότερη κατάσταση θα διαμορφωθεί  και για τους εργαζόμενους των ΔΕΥΑ,  όπου θα αυξηθεί η 

εντατικοποίηση της εργασίας και οι σχετικοί κίνδυνοι, θα χτυπηθούν οι εργασιακές σχέσεις. Ήδη, λόγω της 

μεγάλης έλλειψης προσωπικού, μια σειρά από λειτουργίες και εργασίες περνούν αντικειμενικά στους ιδιώτες 

εργολάβους και σε διάφορες εταιρείες και αυτό θα ενταθεί. 

 

Κανένα μέτρο δεν έχει ληφθεί από την κυβέρνηση για την στήριξη των ΔΕΥΑ λόγω της τεράστιας αύξησης του 

ενεργειακού κόστους, που τις οδηγεί σε οικονομική ασφυξία.  Εξαιτίας της αύξησης της τιμής του ρεύματος, 

λόγω της παραπέρα απελευθέρωσης της ενέργειας, του χρηματιστηρίου της ενέργειας και σε αυτά τα πλαίσια της 

ρήτρας αναπροσαρμογής, για το διάστημα από τον Σεπτέμβρη του 2021 έως σήμερα, οι ΔΕΥΑ πληρώνουν για 

ρεύμα υπέρογκα ποσά και έχουν δημιουργηθεί τεράστια χρέη. 

 

Από το 2024 μπαίνει σε εφαρμογή ο νέος νόμος για την τιμολογιακή πολιτική των ΔΕΥΑ, η οποία θα γίνεται 

κάτω από τον ασφυκτικό έλεγχο της Ρυθμιστικής Αρχής Αποβλήτων, Ενέργειας και Υδάτων (ΡΑΑΕΥ) που θα 

καθορίζει και θα ελέγχει την τιμολογιακή πολιτική των ΔΕΥΑ, θα τις πιστοποιεί, θα αξιολογεί τη διαχειριστική 

τους επάρκεια, θα τους επιβάλλει υπέρογκα πρόστιμα.  

 

Όλα αυτά, σε συνδυασμό με τις σχεδιαζόμενες συγχωνεύσεις θα δημιουργήσουν μια εκρηκτική κατάσταση που 

θα αλλάξει προς το χειρότερο την κατάσταση στη λειτουργία των ΔΕΥΑ στην ύδρευση και την αποχέτευση. 

Αποτέλεσμα όλων αυτών των σχεδιασμών θα είναι η εκτόξευση της τιμής του νερού αλλά και των υπηρεσιών 

αποχέτευσης τα οποία η λαϊκή οικογένεια θα κληθεί να πληρώνει. Έχουμε συγκεντρώσει πικρή πείρα από τις 

τεράστιες αυξήσεις της τιμής του ηλεκτρικού ρεύματος, τα χρηματιστήρια ενέργειας κλπ στα οποία η Ρ.Α.Ε έχει 

τον πρωταγωνιστικό ρόλο. Στόχος τους είναι οι πολλοί να βάζουν όλο και πιο βαθιά το χέρι στην τσέπη για να 

μεγαλώνει η κερδοφορία των λίγων.  

 

Για άλλη μια φορά οι ανάγκες των πολλών για νερό ποιοτικό, σε επάρκεια και σε χαμηλή τιμή θυσιάζονται 

μπροστά στους διάφορους ομίλους που θέλουν να κερδοσκοπήσουν. Οι σχεδιασμοί αυτοί που θα έχουν πολύ 

αρνητικά αποτελέσματα για τις λαϊκές ανάγκες αλλά και για τα δικαιώματα των εργαζόμενων των ΔΕΥΑ, δεν 

πρέπει να περάσουν.  

Οι ευθύνες των Δημάρχων ιδιαίτερα όσων έχουν (ΔΕΥΑ) Δημοτικές επιχειρήσεις Ύδρευσης Αποχέτευσης σε 

περίπτωση συμφωνίας αλλά και σιωπής ή αδράνειας απέναντι σε αυτό το νομοσχέδιο, στην πολιτική 

ιδιωτικοποίησης του νερού που προωθεί η κυβέρνηση  θα είναι μεγάλες.  

 

Το νερό είναι το πολυτιμότερο αγαθό και πρέπει να βρισκόμαστε σε αγωνιστική ετοιμότητα για να εμποδίσουμε 

τους σχεδιασμούς για συγχωνεύσεις των ΔΕΥΑ και για να διεκδικήσουμε: 

- Να μην συγχωνευθούν οι ΔΕΥΑ 

- Την άμεση πρόσληψη μόνιμου προσωπικού όλων των ειδικοτήτων και την χρηματοδότηση τους από τον 

κρατικό προϋπολογισμό 

- Να δοθεί έκτακτη οικονομική ενίσχυση η οποία θα καλύπτει την οικονομική επιβάρυνση των ΔΕΥΑ από τη 

αύξηση του ενεργειακού τους κόστους, από τον Σεπτέμβριο του 2021 έως σήμερα. Να καταργηθεί η ρήτρα 

αναπροσαρμογής και να ενταχθούν οι Δ.Ε.Υ.Α. στους δικαιούχους μειωμένου ΕΤΜΕΑΡ για να 

αντιμετωπισθεί από τις Δ.Ε.Υ.Α. η αύξηση της τιμής του ρεύματος. Να μην πληρώσουν οι δημότες τις 

αυξήσεις αυτές  
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- Την κατάργηση του νομοθετικού πλαισίου εφαρμογής των Οδηγιών της Ε.Ε. για το νερό και της σχετικής 

επιχειρηματικής δραστηριότητας που το μετατρέπουν σε εμπόρευμα. 

- Τη συνταγματική κατοχύρωση ότι το νερό αποτελεί δημόσιο αγαθό και δεν ιδιωτικοποιείται, όχι στην 

εμπορευματοποίηση του νερού και των άλλων υπηρεσιών για το λαό, όχι στη λογική της ανταποδοτικότητας 

- Την κατάργηση του ΦΠΑ στη τιμή του νερού 

- Φθηνό, ελεγμένο, ποιοτικό νερό 

- Τη χρηματοδότηση από κοινοτικούς και εθνικούς πόρους για την κατασκευή έργων ύδρευσης – αποχέτευσης 

και αντιπλημμυρικής προστασίας 

- Άμεση υλοποίηση των αναγκαίων έργων υποδομής και προστασίας του περιβάλλοντος με χρηματοδότηση 

από το κράτος.» 

 

 

Ακολούθησαν τοποθετήσεις: 

Ο Δήμαρχος Αγιάς είπε τα εξής: «Συμφωνώ στο 99,5% του κειμένου. Έχω μια άλλη άποψη για την 

ανταποδοτικότητα, αλλά χάριν της ομοφωνίας δεν θα το αναδείξω αυτή τη στιγμή». 

 

Ο Ιωάννης Αγγελάκας, επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Αγιά 2019 Νέα Εποχή», δήλωσε τα εξής: 

«Διαφωνώ με το κείμενο του ψηφίσματος, εκτός του ΦΠΑ που δεν θα έπρεπε να επιβαρύνει τους δημότες αφού 

το νερό είναι κοινωνικό αγαθό και τις χρηματοδοτήσεις έργων υποδομής που θα πρέπει να υπάρχουν από το 

Κράτος και τα Προγράμματα της ΕΕ, όλα τα άλλα είναι φαινόμενα του κουμμουνισμού. Θα καταψηφίσω».  

 

Ο Αθανάσιος Ολύμπιος, δημοτικός Σύμβουλος της δημοτικής παράταξης «Αγιά 2019 Νέα Εποχή», δήλωσε 

τα εξής: «Όχι στην ιδιωτικοποίηση του νερού, αλλά όχι και στο ψήφισμα αυτό».  

 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο μετά από συζήτηση και λαμβάνοντας υπόψη: 

- την εισήγηση του Προέδρου, 

- τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010 (Α’ 87) : «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 

Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης», 

- το Σχέδιο ψηφίσματος που κατέθεσε η δημοτική παράταξη «Λαϊκή Συσπείρωση Αγιάς», 

- την ψηφοφορία που διενεργήθηκε, 

 

Αποφασίζουμε κατά πλειοψηφία  
 

Εγκρίνουμε το παρακάτω ψήφισμα σχετικά με τα σχέδια της Κυβέρνησης για τη συγχώνευση των ΔΕΥΑ: 

 

«H Κυβέρνηση της ΝΔ συνεχίζοντας την διαχρονική πολιτική όλων των κυβερνήσεων στην διαχείριση του νερού 

που το μετατρέπουν από κοινωνικό αγαθό σε εμπόρευμα, προχωρά στην υλοποίηση όσων προβλέπει ο 

πρόσφατος νόμος 5037 (28/3/2023) προαναγγέλλοντας συγχωνεύσεις των υφιστάμενων ΔΕΥΑ. 

 

Οι συγχωνεύσεις, είτε συγκροτηθούν περιφερειακές ΔΕΥΑ όπως ενημερώνει η κυβέρνηση, είτε σε επίπεδο νομού 

κλπ, στοχεύουν στο να δημιουργηθεί ένα μεγαλύτερο αντικείμενο – πεδίο στο οποίο μεγάλοι ιδιωτικοί όμιλοι  θα 

μπορούν να ασκούν επιχειρηματική δραστηριότητα ώστε να εξασφαλίζουν ακόμα μεγαλύτερα κέρδη. Οι εξελίξεις 

αυτές είναι απολύτως αρνητικές στην κατεύθυνση παραπέρα εμπορευματοποίησης – ιδιωτικοποίησης των 

υπηρεσιών ύδρευσης – αποχέτευσης, θα οδηγήσουν σε εκτόξευση της τιμής του νερού και των άλλων υπηρεσιών, 

σε χαμηλότερης ποιότητας νερό, υπηρεσίες και έργα, καθώς και  σε υποβάθμιση των εργασιακών σχέσεων. 

 

Σχεδιασμένα, χρόνια τώρα, απαξιώνουν τις ΔΕΥΑ αφού δεν κάνουν τις απαραίτητες προσλήψεις μόνιμου 

προσωπικού. Τα ολέθρια αποτελέσματα της απαξίωσης και στη συνέχεια της εκχώρησης στους ιδιώτες τα έχουμε 

βιώσει με τον πιο οδυνηρό τρόπο σε μια σειρά από τομείς, όπως για παράδειγμα στους σιδηρόδρομους με τα 

τραγικά αποτελέσματα, στην ενέργεια όπου πληρώνουμε το ρεύμα «χρυσάφι» και δεν πρέπει να επιτρέψουμε 

τέτοιες εξελίξεις και στο νερό, που αποτελεί το σημαντικότερο αγαθό. 
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Ακόμα χειρότερη κατάσταση θα διαμορφωθεί  και για τους εργαζόμενους των ΔΕΥΑ,  όπου θα αυξηθεί η 

εντατικοποίηση της εργασίας και οι σχετικοί κίνδυνοι, θα χτυπηθούν οι εργασιακές σχέσεις. Ήδη, λόγω της 

μεγάλης έλλειψης προσωπικού, μια σειρά από λειτουργίες και εργασίες περνούν αντικειμενικά στους ιδιώτες 

εργολάβους και σε διάφορες εταιρείες και αυτό θα ενταθεί. 

 

Κανένα μέτρο δεν έχει ληφθεί από την κυβέρνηση για την στήριξη των ΔΕΥΑ λόγω της τεράστιας αύξησης του 

ενεργειακού κόστους, που τις οδηγεί σε οικονομική ασφυξία.  Εξαιτίας της αύξησης της τιμής του ρεύματος, 

λόγω της παραπέρα απελευθέρωσης της ενέργειας, του χρηματιστηρίου της ενέργειας και σε αυτά τα πλαίσια της 

ρήτρας αναπροσαρμογής, για το διάστημα από τον Σεπτέμβρη του 2021 έως σήμερα, οι ΔΕΥΑ πληρώνουν για 

ρεύμα υπέρογκα ποσά και έχουν δημιουργηθεί τεράστια χρέη. 

 

Από το 2024 μπαίνει σε εφαρμογή ο νέος νόμος για την τιμολογιακή πολιτική των ΔΕΥΑ, η οποία θα γίνεται 

κάτω από τον ασφυκτικό έλεγχο της Ρυθμιστικής Αρχής Αποβλήτων, Ενέργειας και Υδάτων (ΡΑΑΕΥ) που θα 

καθορίζει και θα ελέγχει την τιμολογιακή πολιτική των ΔΕΥΑ, θα τις πιστοποιεί, θα αξιολογεί τη διαχειριστική 

τους επάρκεια, θα τους επιβάλλει υπέρογκα πρόστιμα.  

 

Όλα αυτά, σε συνδυασμό με τις σχεδιαζόμενες συγχωνεύσεις θα δημιουργήσουν μια εκρηκτική κατάσταση που 

θα αλλάξει προς το χειρότερο την κατάσταση στη λειτουργία των ΔΕΥΑ στην ύδρευση και την αποχέτευση. 

Αποτέλεσμα όλων αυτών των σχεδιασμών θα είναι η εκτόξευση της τιμής του νερού αλλά και των υπηρεσιών 

αποχέτευσης τα οποία η λαϊκή οικογένεια θα κληθεί να πληρώνει. Έχουμε συγκεντρώσει πικρή πείρα από τις 

τεράστιες αυξήσεις της τιμής του ηλεκτρικού ρεύματος, τα χρηματιστήρια ενέργειας κλπ στα οποία η Ρ.Α.Ε έχει 

τον πρωταγωνιστικό ρόλο. Στόχος τους είναι οι πολλοί να βάζουν όλο και πιο βαθιά το χέρι στην τσέπη για να 

μεγαλώνει η κερδοφορία των λίγων.  

 

Για άλλη μια φορά οι ανάγκες των πολλών για νερό ποιοτικό, σε επάρκεια και σε χαμηλή τιμή θυσιάζονται 

μπροστά στους διάφορους ομίλους που θέλουν να κερδοσκοπήσουν. Οι σχεδιασμοί αυτοί που θα έχουν πολύ 

αρνητικά αποτελέσματα για τις λαϊκές ανάγκες αλλά και για τα δικαιώματα των εργαζόμενων των ΔΕΥΑ, δεν 

πρέπει να περάσουν.  

Οι ευθύνες των Δημάρχων ιδιαίτερα όσων έχουν (ΔΕΥΑ) Δημοτικές επιχειρήσεις Ύδρευσης Αποχέτευσης σε 

περίπτωση συμφωνίας αλλά και σιωπής ή αδράνειας απέναντι σε αυτό το νομοσχέδιο, στην πολιτική 

ιδιωτικοποίησης του νερού που προωθεί η κυβέρνηση  θα είναι μεγάλες.  

 

Το νερό είναι το πολυτιμότερο αγαθό και πρέπει να βρισκόμαστε σε αγωνιστική ετοιμότητα για να εμποδίσουμε 

τους σχεδιασμούς για συγχωνεύσεις των ΔΕΥΑ και για να διεκδικήσουμε: 

- Να μην συγχωνευθούν οι ΔΕΥΑ 

- Την άμεση πρόσληψη μόνιμου προσωπικού όλων των ειδικοτήτων και την χρηματοδότηση τους από τον 

κρατικό προϋπολογισμό 

- Να δοθεί έκτακτη οικονομική ενίσχυση η οποία θα καλύπτει την οικονομική επιβάρυνση των ΔΕΥΑ από τη 

αύξηση του ενεργειακού τους κόστους, από τον Σεπτέμβριο του 2021 έως σήμερα. Να καταργηθεί η ρήτρα 

αναπροσαρμογής και να ενταχθούν οι Δ.Ε.Υ.Α. στους δικαιούχους μειωμένου ΕΤΜΕΑΡ για να 

αντιμετωπισθεί από τις Δ.Ε.Υ.Α. η αύξηση της τιμής του ρεύματος. Να μην πληρώσουν οι δημότες τις 

αυξήσεις αυτές  

- Την κατάργηση του νομοθετικού πλαισίου εφαρμογής των Οδηγιών της Ε.Ε. για το νερό και της σχετικής 

επιχειρηματικής δραστηριότητας που το μετατρέπουν σε εμπόρευμα. 

- Τη συνταγματική κατοχύρωση ότι το νερό αποτελεί δημόσιο αγαθό και δεν ιδιωτικοποιείται, όχι στην 

εμπορευματοποίηση του νερού και των άλλων υπηρεσιών για το λαό, όχι στη λογική της ανταποδοτικότητας 

- Την κατάργηση του ΦΠΑ στη τιμή του νερού 

- Φθηνό, ελεγμένο, ποιοτικό νερό 

- Τη χρηματοδότηση από κοινοτικούς και εθνικούς πόρους για την κατασκευή έργων ύδρευσης – αποχέτευσης 

και αντιπλημμυρικής προστασίας 

- Άμεση υλοποίηση των αναγκαίων έργων υποδομής και προστασίας του περιβάλλοντος με χρηματοδότηση 

από το κράτος.» 

 

Το ψήφισμα να δημοσιευθεί στον ηλεκτρονικό και έντυπο τύπου του Νομού Λάρισας. 
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Καταψήφισαν οι δημοτικοί Σύμβουλοι της παράταξης «Αγιά 2019 Νέα Εποχή»: Αγγελάκας Ιωάννης 

(επικεφαλής) και Ολύμπιος Αθανάσιος για τους λόγους που αναφέρονται στο εισηγητικό κομμάτι της 

παρούσας. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθμό 204/2023. 
Αποφασίσθηκε, αναγνώσθηκε και υπογράφεται. 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

Ο Πρόεδρος        Τα παρόντα μέλη 

 

Ακριβές Αντίγραφο 

Ο Πρόεδρος 

του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 

Ιωάννης Αργυρούλης  


